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PROTOKÓŁ 

obrad III zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 19 grudnia 2018 r. 

 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1000 

Zakończenie obrad o godz. 1210 

 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Michał Boczulak otworzył obrady III zwyczajnej sesji, 

która odbyła się w Sali Narad Urzędu Miejskiego w Miłakowie. W sesji udział wzięli radni 

Rady Miejskiej w Miłakowie, Burmistrz Miłakowa, kierownicy jednostek organizacyjnych, 

sołtysi oraz pracownicy urzędu (wg listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego 

protokołu). 

Przewodniczący Rady poinformował, że na obradach III sesji zwyczajnej uczestniczy  

13 radnych, stwierdził kworum. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad sesji (w załączeniu do 

protokołu).  

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego porządku obrad. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji; 

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu II sesji zwyczajnej Rady Miejskiej  

w Miłakowie.  

Ze względu na brak pytań poddał protokół pod głosowanie. 

W wyniku głosowania, stosunkiem głosów 13 – za, protokół II sesji zwyczajnej został przyjęty. 

 

 Ad. 4 Informacja z pracy między sesjami 30.11.2018 – 19.12.2018; 

Przewodniczący Rady oddał głos dla Burmistrza Miłakowa. 

Burmistrz Miłakowa poinformował, że: 

1. Odbyło się podsumowanie kontroli przeprowadzonej przez Regionalną Izbę Obrachunkową  

w zakresie gospodarki finansowej gminy. Kontrola wypadła bardzo dobrze. 
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2. Spotkałem się z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim ws. wniosku gminy Miłakowo na 

dofinansowanie budowy wodociągu w miejscowościach: Miłakowo, Warkałki, Gudniki, 

Nowe Mieczysławy, Bieniasze, Lipówka, Pityny, Pieszkowo, Książnik. 

W tej sprawie wczoraj otrzymaliśmy kopię pisma Szefa Kancelarii Prezesa Rady Ministrów 

Pana Michała Dworczyka skierowanego do Wojewody, w którym nasz wniosek został 

rozpatrzony negatywnie. 

Podkreślam, że nadal jesteśmy zainteresowani otrzymaniem środków finansowych na to 

zadanie, dlatego też nasz wniosek zostanie ponownie złożony przez Wojewodę na początku 

następnego roku.  

3. Spotkałem się ponownie z Dyrektorem KOWR Panem Grzegorzem Kierozalskim ws. 

możliwości sfinansowania modernizacji sieci kanalizacyjnej i wodnej na Osiedlu 

Kolorowym. 

4. Wraz z Zastępcą i Panią Sekretarz spotkałem się z Burmistrzem Ornety ws. wspólnego 

projektu budowy ścieżki rowerowej. W tej samej sprawie spotkałem się z Burmistrzem 

Morąga. Ścieżka biegłaby starym torowiskiem od Morąga do Ornety. 

5. Spotkałem się z kierownictwem urzędu ws. realizacji przyszłych inwestycji. 

6. Udzieliłem wywiadu w TV Kopernik w Olsztynie. 

7. Spotkałem się z Burmistrzem Zalewa w sprawie współpracy. 

8. Uczestniczyłem w Konferencji Marszałka Województwa, podsumowującej wdrażanie RPO 

Warmia i Mazury na lata 2014-2020.  

9. W tym samym czasie mój Zastępca uczestniczył w Naradzie Wojewódzkiej ws. realizacji 

polityki społecznej.  

10. Uczestniczyłem w spotkaniu ws. wyników badań turystycznych, które odbyło się  

w Urzędzie Marszałkowskim. 

11. Brałem udział w posiedzeniu Zarządu Oddziału Powiatowego Związku OSP  

w Ostródzie. 

12. Odbyła się kontrola projektu "Zagospodarowanie placu rekreacyjnego w parku 

miejskim w Miłakowie". Kontrola wypadła pozytywnie. Nie wniesiono żadnych zastrzeżeń. 

13. Spotkałem się z Prezes OSP w Miłakowie. Tematem spotkania była bieżąca działalność 

i sprawy organizacyjne. 

14. Odbyło się spotkanie z Komendantem Powiatowym Policji w Ostródzie, a także 

Kierownikiem Posterunku Policji w Miłakowie. Wraz z Zastępcą obejrzeliśmy posterunek 

zapoznając się z pracownikami i ze stanem budynku. 
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15. Odbyło się spotkanie robocze ws. możliwości uzyskania dofinansowania w ramach 

termomodernizacji budynków użyteczności publicznej oraz omówiliśmy projekt programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

16. Zastępca uczestniczył w spotkaniu opłatkowym w Towarzystwie Przyjaciół Dzieci           

w Morągu. 

17. Spotkałem się z przedstawicielem ODR Oddział w Morągu, Panią Hanną Wolińską. 

18. Spotkałem się z lekarzem z Ornety ws. możliwości nawiązania współpracy. 

19. Odbyłem spotkanie z Dyrektor Miłakowskiego Domu Kultury. Zwiedziłem cały obiekt 

wraz z pomieszczeniami przeznaczonymi dla MOPSu. 

20. Spotkałem się z pracownikami księgowości z Zespołu Szkolno-Przedszkolnego. 

Omawialiśmy sprawy bieżące. 

21. Spotkałem się z Panem Robertem Janikiem, który organizuje rajdy rowerowe. Chcemy 

zorganizować na terenie naszej gminy Rajd Pierścień Tysiąca Jezior 610 km non stop. Start 

ostry odbyłby się w Miłakowie, natomiast w ramach tej samej imprezy zorganizowalibyśmy 

rajd po okolicach naszej gminy. Start imprezy 30 czerwca 2019 r.  

22. Spotkałem się z radnym Józefem Pełką ws. barszczu sosnowskiego oraz zapoznałem się 

z jego okręgiem wyborczym. Chciałbym w takim charakterze spotkać się z każdym  

z radnych, żeby poznać teren i aktualne problemy. 

23. Odbyłem spotkanie z przedstawicielem Klubu sportowego działającego  

w Boguchwałach. 

24. Spotkałem się z byłym radnym Panem Maciejem Dubisem ws. bieżących zadań na 

terenie sołectwa Roje. 

25. Spotkałem się z Wicedyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Miłakowie w celu 

omówienia spraw bieżących. 

26. Gościliśmy uczniów jednej z klas IV szkoły podstawowej. Pani Sekretarz w ramach 

edukacji oprowadziła dzieci po urzędzie i zapoznała z najważniejszymi zadaniami 

samorządu. 

27. Odbyło się uroczyste otwarcie Posterunku Policji w Małdytach. Przy okazji tej 

uroczystości spotkałem się z posłem Zbigniewem Babalskim. 

28. Gmina Miłakowo otrzymała informację pokontrolną z przeprowadzonej w listopadzie 

2018 roku trzydniowej  kontroli projektu "Eksperyment nowym modelem lekcji". Zgodnie 

z zapisami protokołu projekt realizowany jest bez zastrzeżeń. 

29. 13 grudnia br. w Miłakowskim Domu Kultury odbyły się warsztaty dietetyczne 

"Zdrowe żywienie od A do Z". Warsztaty skierowane są do beneficjentów Programu 
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Operacyjnego Pomocy Żywnościowej 2014-2020, realizowanego w Podprogramie 2018. 

Gmina Miłakowo partycypuje w kosztach realizacji przedmiotowego Programu. Warsztaty 

zostały przeprowadzone przez Bank Żywności w Olsztynie; 

30. Odbyły się spotkania terapeutyczne dla podopiecznych Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Miłakowie. Spotkania realizowane są w ramach działań profilaktycznych 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Miłakowie oraz 

obowiązkowych działań  towarzyszących w związku z realizacją Programu Operacyjnego 

Pomoc Żywnościowa 2014 – 2020 Podprogram 2018, którego dystrybucją zajmuje się 

Ochotnicza Straż Pożarna w Miłakowie. Podczas spotkań podopieczni mogli  skorzystać  

z pomocy psychologiczno-terapeutycznej. 

31. W dniach 19-21 listopada oraz 17-19 grudnia odbyło się wydawanie paczek 

żywnościowych dla najuboższych mieszkańców Gminy Miłakowo w ramach realizacji PO 

PŻ 2014-2020 Podprogram 2018.  

Nagraba A. zwrócił się z prośbą o przedstawienie uwag do wniosku jakie otrzymał Wojewoda, 

które uzasadniają nie otrzymanie dofinansowania na budowę wodociągu. Były zapewnienia 

przed wyborami samorządowymi, że gmina otrzyma środki na powyższą inwestycję. 

Odnośnie ścieżki rowerowej dodał, że jest to bardzo fajny pomysł, ale czy na budowę ścieżki 

gmina pozyska dofinansowanie z zewnątrz czy też pokryje środki z własnego budżetu. 

Burmistrz odnośnie ścieżki rowerowej odpowiedział, że obecnie z pracownikiem urzędu 

szukają możliwości pozyskania środków z zewnątrz. W związku z tym, że gmina Orneta nie 

ma rozwiązanych spraw własnościowych z gruntami po byłym torowisku, prawdopodobnie 

gmina Miłakowo nie będzie czekała na uporządkowanie spraw gminy Orneta.  

W najbliższym czasie chciałby spotkać się z Burmistrzem Morąga, aby wspólnie omówić 

odcinek ścieżki Morąg-Miłakowo. Natomiast gmina Orneta dołączyłaby w późniejszym czasie 

po uregulowaniu spraw własnościowych. W momencie, gdy pojawią się możliwości 

skorzystania z programów unijnych to gmina na pewno będzie chciała z nich skorzystać.    

Sekretarz - obecnie istnieje możliwość pozyskania środków na utworzenie ścieżek 

rowerowych, ale nie wiadomo jak długo będzie taka możliwość. W przypadku, gdyby doszło 

do inwestycji to najprawdopodobniej realizacja nastąpiłaby w 2020 r. 

Burmistrz odnośnie wniosku na budowę wodociągu w Warkałkach odpowiedział, że 

przedmiotowy wniosek został rozpatrzony negatywnie ze względu na ograniczone środki 

ogólnej rezerwy budżetowej oraz ze względu na dużą liczbę wniosków w sprawie przyznania 

środków finansowych.  
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Po za tym wnioskiem były prowadzone również rozmowy telefoniczne, w których dalej 

podtrzymywane są zapewnienia, że środki dla gminy Miłakowo w nowym budżecie są 

zapewnione.  

Sekretarz - w powyższej sprawie rozmawiała także z pracownikiem Wydziału Bezpieczeństwa  

i Zarządzania Kryzysowego Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie, który uzasadniał odrzucenie 

wniosku tym, że nie ma środków w rezerwie budżetowej państwa. Gmina złożyła deklarację, 

że będzie chciała pozyskać te środki i zrobi wszystko, aby je otrzymać. Wniosek gminy jeszcze 

raz zostanie przedłożony do Premiera za pośrednictwem Wojewody. 

Nagraba A. – w budżecie na przyszły rok są zabezpieczone środki na powyższą inwestycję 

jako wkład własny. Wszyscy mieszkańcy gminy liczą na to, żeby udało się pozyskać środki na 

wodociągi, bo jest to bardzo ważna inwestycja.  

Zabłocki Z. – podczas rozmowy z posłem Zbigniewem Babalskim dowiedział się, że będzie 

chciał w styczniu zaprosić Burmistrza Miłakowa na spotkanie w powyższej sprawie. 

Uważa, że pieniądze dla gminy są zagwarantowane, a przyczyną nie otrzymania ich przy 

wspomnianym wyżej wniosku było zwiększenie środków z 1,5 mln zł do 2,2 mln zł. Gdyby do 

inwestycji nie były dołączone Nowe Mieczysławy to inwestycja byłaby rozpoczęta. Zdaniem 

radnego winnym nie otrzymania środków na inwestycje jest osoba z ramienia urzędu, a nie  

z winy Rządu.   

Nagraba A. – „tak to jest jak się rozmawia o wirtualnych pieniądzach, które są rzekomo gdzieś 

zabezpieczone, zagwarantowane, a później winę zwala się na urzędników”. W informacji 

Burmistrza zostało przedstawione jak pracownicy urzędu pracują, wszystkie kontrole 

przechodzą wzorowo.  

Burmistrz - nie ustanie w żadnych działaniach, aby te środki pozyskać. Bez względu na to czy 

będzie to wymagało wizyty u Wojewody czy Ministra. Uważa, że sprawa ta jest na tyle istotna 

i ważna dla funkcjonowania mieszkańców naszej gminy, że nie odpuści.  

Smoliński M. dodał, że w pierwszym wniosku, który został złożony przez urząd do Wojewody 

była podana kwota 1,5 mln zł ze względu na to, że kosztorysy nie były zaktualizowane na dzień 

składania wniosku.  

Po przeanalizowaniu Urząd Wojewódzki zażądał od gminy aktualizacji kosztorysów, które 

były wykonane około 2 lata temu. Po wykonaniu nowego kosztorysu wzrosła cena do 2,2 mln 

zł. Urząd Wojewódzki zaakceptował wniosek z nowym kosztorysem i przesłał go do Premiera. 

Zwrócił się z prośbą, aby nie zrzucać winy na urząd, bo nigdy te środki nie trafiły do urzędu. 

Proć R. – trasa planowanej ścieżki rowerowej graniczy z wioskami i polami uprawnymi, co 

może spowodować jej zniszczenie przez ciągniki i maszyny rolnicze.  



PROJEKT 

6 

 

Zastępca Burmistrza - podobna ścieżka funkcjonuje między Lidzbarkiem Warmińskim  

a Ornetą. Długość jej wynosi 27 km. Powstała około 5-6 lat temu. Tamtejsze władze dbają o 

to, aby nikt na tą ścieżkę nie wjeżdżał ciągnikami, a jeżeli tak by się zdarzało to od tego są 

służby porządkowe.   

Burmistrz dodał, że ścieżka między Lidzbarkiem a Ornetą jest tak samo usytuowana po 

torowisku. Na początku wszystkim wydawało się, że będą poruszały się po ścieżce inne pojazdy 

typu quady, samochody, ale szybko zrobiono z tym porządek.  

Stec E. zapytała czy inwestycja na Osiedlu Kolorowym w związku  z niepozyskaniem środków 

jest zagrożona. 

Przewodniczący Rady – Pan Burmistrz w swojej informacji wspomniał o robotach na Osiedlu 

Kolorowym dotyczących kanalizacji sanitarnej i deszczowej. W związku z powyższym zapytał 

czy gmina na to zadanie przeznaczy środki z budżetu gminy czy też pozyska środki z zewnątrz.  

Burmistrz - pierwsza myśl jaka nasunęła się po otrzymaniu informacji o realizacji projektu 

rewitalizacji Osiedla Kolorowego była taka, aby nie realizować ww. projektu, ponieważ nie ma 

sensu inwestować środków na zakup kwiatów, ławek czy budowę parkingów, w sytuacji kiedy 

jest problem z instalacjami podziemnymi.  

Uważa, że najpierw należy zrobić porządek z tym co jest pod ziemią, a mianowicie spróbować 

odtworzyć instalację kanalizacyjną, wodną, jak również zrobić porządek z tunelami po rurach 

ciepłowniczych i przy okazji wykonać instalację burzową. Na osiedlu znajduje się około 20 

studzienek, które notorycznie się zapychają. Wizyty w Urzędzie Marszałkowskim u Dyrektora 

Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich i Rolnictwa Pana Jarosława Sarnowskiego miały 

na celu uzyskać zgodę na podzielenie tej inwestycji na etapy. W tym roku planowane jest 

rozpoczęcie inwestycji nie kolidującej z sieciami. Równolegle gmina Miłakowo stara się 

pozyskać środki z KOWR-u na budowę nowej sieci kanalizacyjnej, wodociągowej oraz 

burzowej na osiedlu, wówczas po otrzymaniu powyższych środków w następnym roku gmina 

mogłaby dokończyć inwestycję rewitalizacji osiedla, mając już wszystko wykonane pod 

ziemią.   

Zalewa H. w związku z tym, że pracował w zakładzie komunalnym wyjaśnił od strony 

technicznej jak wygląda sprawa kanalizacji i wodociągu na Osiedlu Kolorowym.   

Pełka J. uważa, że w projekcie należałoby uwzględnić drogi na osiedlu. 

Zabłocki Z. poinformował, że w najbliższy piątek na wniosek Pani Senator odbędzie się 

spotkanie w Urzędzie Wojewódzkim w sprawie służby zdrowia w Miłakowie.  
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Burmistrz dodał, że spotkał się również z trenerem piłki nożnej z Boguchwał, gdzie 

prawdopodobnie gmina użyczy boisko w Miłakowie na trzy mecze wiosennej kolejki, 

ponieważ klub z Boguchwał chciałby swoje boisko doprowadzić do lepszego stanu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań, przeszedł do kolejnego punktu 

obrad. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyznaczenia przedstawicieli do reprezentowania Gminy Miłakowo  

w Zgromadzeniu Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego „Czyste Środowisko”; 

Sekretarz – w związku z zakończeniem kadencji zaistniała konieczność wyznaczenia nowych 

przedstawicieli do Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego „Czyste Środowisko”. 

Zgodnie z art. 64 ustawy o samorządzie gminnym, gminy w celu wspólnego wykonywania 

zadań publicznych, mogą tworzyć związki międzygminne.  

Gmina Miłakowo przystąpiła do niniejszego Związku w 2007 roku. Organami Związku jest 

Zgromadzenie i Zarząd. W skład Zgromadzenia wchodzą wójtowie, burmistrzowie gmin 

uczestniczących w Związku. 

Na wniosek burmistrza rada gminy może powierzyć reprezentowanie gminy w Zgromadzeniu 

jego zastępcy lub radnemu. 

Każda z gmin członkowskich ma określoną liczbę przedstawicieli, zależne od wielkości gminy. 

W przypadku Gminy Miłakowo jest to dwóch przedstawicieli. W projekcie uchwały 

zaproponowano Burmistrza Miłakowa, Pana Krzysztofa Szulborskiego oraz Zastępcę 

Burmistrza, Pana Krzysztofa Żarnocha. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do głosowania imiennego: 

• Lidia Arciszewska – za; 

• Michał Boczulak – za; 

• Justyna Gołębiewska-Farys – za; 

• Marta Gromek – za; 

• Henryk Kuszpit – za;  

• Aneta Machnyk – nieobecna; 

• Andrzej Nagraba – za;  

• Jan Obiała – za;  

• Zbigniew Opoka – za; 
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• Józef Pełka – za; 

• Roman Proć – za;  

• Ewa Stec – za; 

• Mirosław Stryjek – nieobecny; 

• Hanna Walczyk – za; 

• Henryk Zalewa – za. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 13 – za, 0-przeciw, 0-wstrzymujących radni podjęli 

uchwałę jednogłośnie. 

 

b) ustanowienie wieloletniego miejskiego programu osłonowego „Posiłek  

w szkole i w domu” na lata 2019-2023; 

Łapczyk A. przyjęty przez Radę Ministrów wieloletni rządowy program osłonowy na lata 

2019-2023 ma na celu zapewnienie posiłku dzieciom, młodzieży, jak i osobom starszym. 

Rozporządzenie Rady Ministrów narzuca jak gdyby obowiązek podjęcia powyższej uchwały, 

a po jej uchwaleniu jest możliwość ubiegania się o środki dofinansowania na tę pomoc od 

Wojewody. Koszt programu osłonowego na 2019 r. będzie wynosić 135.000 zł z czego 20% to 

udział własnych środków. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do głosowania imiennego: 

• Lidia Arciszewska – za; 

• Michał Boczulak – za; 

• Justyna Gołębiewska-Farys – za; 

• Marta Gromek – za; 

• Henryk Kuszpit – za;  

• Aneta Machnyk – nieobecna; 

• Andrzej Nagraba – za;  

• Jan Obiała – za;  

• Zbigniew Opoka – za; 

• Józef Pełka – za; 

• Roman Proć – za;  

• Ewa Stec – za; 

• Mirosław Stryjek – nieobecny; 

• Hanna Walczyk – za; 
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• Henryk Zalewa – za. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 13 – za, 0-przeciw, 0-wstrzymujących radni podjęli 

uchwałę jednogłośnie. 

 

c) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie wsparcia w postaci świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności 

osobom objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2019-2023; 

Łapczyk A. – w związku z bardzo trudną sytuacją dochodową i życiową osób i rodzin 

korzystających ze wsparcia systemu pomocy społecznej, rada gminy w drodze uchwały może 

podwyższyć do 150% kryterium dochodowe na osobę w rodzinie tj. 528 zł, a dla osoby 

samotnie gospodarującej 701 zł.  

Podwyższenie do 150% kryterium dochodowego pozwoli na zwiększenie liczby osób, które 

będą mogły korzystać z tej formy pomocy.  

Nagraba A. zapytał o wysokość wkładu własnego. 

Łapczyk A. – wkład własny wynosi 20%, a całkowity koszt projektu wynosi 135 tys. zł.  

Przewodniczący Rady ze względy na brak dalszych pytań, odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do głosowania imiennego: 

• Lidia Arciszewska – za 

• Michał Boczulak – za; 

• Justyna Gołębiewska-Farys – za; 

• Marta Gromek – za; 

• Henryk Kuszpit – za;  

• Aneta Machnyk – nieobecna; 

• Andrzej Nagraba – za;  

• Jan Obiała – za;  

• Zbigniew Opoka – za 

• Józef Pełka – za; 

• Roman Proć – za;  

• Ewa Stec – za; 

• Mirosław Stryjek – nieobecny; 

• Hanna Walczyk – za; 

• Henryk Zalewa – za. 
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W wyniku głosowania stosunkiem głosów 13 – za, 0-przeciw, 0-wstrzymujących radni podjęli 

uchwałę jednogłośnie. 

 

d) określenia zasad zwrotu wydatków za przyznane świadczenia z pomocy 

społecznej w formie posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych osobom objętym wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2019-2023; 

Łapczyk A. – zgodnie z art. 96 ust. 2 ustawy o pomocy społecznej wydatki na zasiłki i pomoc 

rzeczową podlegają zwrotowi, jeżeli dochód na osobę w rodzinie osoby zobowiązanej do 

zwrotu wydatków przekracza kryterium dochodowe. Podwyższenie kryterium do 150% 

pozwoli dla petentów ośrodka nie zwracać ww. środków.   

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do głosowania imiennego: 

• Lidia Arciszewska – za; 

• Michał Boczulak – za; 

• Justyna Gołębiewska-Farys – za; 

• Marta Gromek – za; 

• Henryk Kuszpit – za;  

• Aneta Machnyk nieobecna; 

• Andrzej Nagraba – za;  

• Jan Obiała – za;  

• Zbigniew Opoka – za 

• Józef Pełka – za; 

• Roman Proć – za;  

• Ewa Stec – za; 

• Mirosław Stryjek – nieobecny; 

• Hanna Walczyk – za; 

• Henryk Zalewa – za. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 13 – za, 0-przeciw, 0-wstrzymujących radni podjęli 

uchwałę jednogłośnie. 

 

/Ogłoszono 10 min. przerwy./ 
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e) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 

2019-2034; 

Skarbnik - Wieloletnia Prognoza Finansowa to dokument spójny z uchwałą budżetową na 

2019 r. Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2019-2034 przewiduje w 2019 r. dochody 

ogółem w wysokości 27.371.761,41 zł, natomiast wydatki ogółem w wysokości  

29.219.200,38 zł. Deficyt planowany jest w kwocie 1.847.438,97 zł, a prognoza kwoty długu 

na koniec 2019 r. wynosi 11.340.572 zł.  

Ponadto relacje w zakresie spłaty zobowiązań wynikające z ustawy z art. 243 są zachowane.  

Przewodniczący Rady dodał, że otrzymano pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie projektu uchwały ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miłakowo na lata 2019-2034.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do głosowania imiennego: 

• Lidia Arciszewska – za 

• Michał Boczulak – za; 

• Justyna Gołębiewska-Farys – za; 

• Marta Gromek – za; 

• Henryk Kuszpit – za;  

• Aneta Machnyk – nieobecna; 

• Andrzej Nagraba – za;  

• Jan Obiała – za;  

• Zbigniew Opoka – za 

• Józef Pełka – za; 

• Roman Proć – za;  

• Ewa Stec – za; 

• Mirosław Stryjek – nieobecny; 

• Hanna Walczyk – za; 

• Henryk Zalewa – za. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 13 – za, 0-przeciw, 0-wstrzymujących radni podjęli 

uchwałę jednogłośnie. 

 

f) uchwalenia budżetu Gminy Miłakowo na 2019 r.: odczytanie projektu uchwały 

budżetowej wraz z uzasadnieniem; odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  
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o projekcie uchwały budżetowej; odczytanie opinii stałych komisji Rady Miejskie  

w Miłakowie; dyskusja nad projektem budżetu; głosowanie nad projektem budżetu. 

Przewodniczący Rady - projekt budżetu na 2019 r. został szczegółowo omówiony na debacie 

budżetowej w dniu 11 grudnia br., dlatego też projekt nie będzie omawiany w dniu dzisiejszym. 

Odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Miłakowo na 2019 r. 

Poinformował, że w powyższej sprawie również Regionalna Izba Obrachunkowa wydała 

pozytywną opinię. 

Poprosił przewodniczących komisji stałych o odczytanie opinii komisji w sprawie budżetu na 

2019 r. 

Przewodniczący Komisji Budżetu odczytał pozytywną opinię Komisji Budżetu, Finansów, 

Inwestycji i Remontów w sprawie projektu budżetu gminy Miłakowo na 2019 r. (w załączeniu 

do protokołu). 

Przewodnicząca Komisji Oświaty odczytała pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Spraw Społecznych oraz Komisji Rewizyjnej w sprawie projektu budżetu gminy 

Miłakowo na 2019 r. (w załączeniu do protokołu). 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Pełka J. – chciałby przedstawić kilka wniosków jakie nasunęły się po przeanalizowaniu 

projektu budżetu na 2019 r. Co prawda pozytywne opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej 

świadczą o poprawności formalnej budżetu, ale chciałby zwrócić uwagę na wydatki, które nie 

idą w parze z wynikami. Radni mieli dużo zastrzeżeń co do wydatków, gdyż rosną one,  

a subwencje w oświacie maleją. Podobna sytuacja dotyczy administracji publicznej, gdzie 

wydatki na przestrzeni kilku lat dużo wzrosły.   

Zwrócił uwagę również na to, że wydatki budżetowe  w 46% są środkami pozyskanymi, a 54% 

środkami własnymi pochodzącymi głównie z kredytów. Na przyszłość należałoby te proporcje 

odwrócić. W budżecie który zostanie przyjęty na 2019 r. nie wiele jest mowy na temat 

problemów jakie nurtują mieszkańców tj. wodociągi, kanalizacja, drogi gminne.   

Ma nadzieję, że budżet ten zostanie w 30-40% zmieniony w trakcie roku.  

Nagraba A. - zgodzi się z wypowiedzią radnego, ale spostrzeżenia co do budżetu ma trochę 

inne. Gmina Miłakowo dysponuje niewielkim budżetem, z którego ponad 5 mln zł 

przeznaczonych jest na inwestycje w tym 1.700.000 zł deficytu, czyli ponad 3 mln zł środków 

pozyskanych z zewnątrz. Uważa, że jeżeli gmina teraz nie zacznie inwestować to później nie 

będzie miała takiej możliwości, bo należy teraz korzystać ze środków unijnych. Podziękował 

także dla dyrekcji szkoły za pozyskiwanie środków z zewnątrz na realizację zadań w oświacie. 

Podziękował pracownikom urzędu, jak również Burmistrzowi Miłakowa za to, że budżet ten 
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zaakceptował, co wynika że burmistrz Aleksander Gawryluk wykonał go rzetelnie. Uważa, że 

budżet ten jest ambitny i realny do wykonania.    

Proć R. - dużo jest wydawane, ale również dużo jest robione. Widać to zarówno w mieście jak 

i na wioskach gminy Miłakowo. Gmina zadłuża się, ale stabilnie. 

Burmistrz podziękował za głos rozsądku bez względu na to jak one brzmią i są rozsądne. 

Zwracanie uwagi na bezpieczeństwo budżetowe jest właściwe dla samorządowca. Podziękował 

za rozsądne procedowanie nad budżetem. Nie próbował nic zmieniać w tym budżecie, 

ponieważ uważa, że inwestycje które są zaplanowane powinny być realizowane. Zadłużenie 

gminy owszem rośnie, ale są wykonywane inwestycje. Gminy nie stać jest na wykonywanie 

inwestycji z własnych środków. Często paradoksalnie zadłużenie nie świadczy o tym, że gmina  

jest nie zaradna, tylko świadczy o tym, że w gminie jest coś robione. Zapewnił, że gmina 

Miłakowo jest na bardzo bezpiecznym poziomie zadłużenia.  

Skarbnik - warto również zwrócić uwagę na nadwyżkę operacyjną, o której często wspomina, 

ponieważ projekt zakłada ponad 800 tys. zł nadwyżki operacyjnej, czyli budżet bieżący daje 

możliwość przeznaczenia tych środków na inwestycje.  

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak dalszych pytań, przeszedł do głosowania 

imiennego: 

• Lidia Arciszewska – za 

• Michał Boczulak – za; 

• Justyna Gołębiewska-Farys – za; 

• Marta Gromek – za; 

• Henryk Kuszpit – za;  

• Aneta Machnyk – nieobecna; 

• Andrzej Nagraba – za;  

• Jan Obiała – za;  

• Zbigniew Opoka – za 

• Józef Pełka – za; 

• Roman Proć – za;  

• Ewa Stec – za; 

• Mirosław Stryjek – nieobecny; 

• Hanna Walczyk – za; 

• Henryk Zalewa – za. 
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W wyniku głosowania stosunkiem głosów 13 – za, 0-przeciw, 0-wstrzymujących radni podjęli 

uchwałę jednogłośnie. 

Burmistrz Miłakowa podziękował wszystkim radnym za przyjęcie budżetu gminy Miłakowo 

na 2019 r.  

 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata  

2018-2034; 

Skarbnik – Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2018-2034 w wierszu dotyczącym  

2018 r. przewiduje następujące zmiany: zarówno dochody, jak i wydatki ogółem zwiększają się 

w kwocie  5.573,00 zł, z tego dochody bieżące zwiększa się o kwotę 5.573,00 zł, natomiast 

wydatki bieżące zwiększają się o kwotę 5.247,97 zł, a wydatki majątkowe o kwotę 325,03 zł. 

W załączniku Nr 2 do uchwały dotyczącym wykazu przedsięwzięć wprowadza się zmianę przy 

przedsięwzięciu pn. „Opracowanie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działki o nr ew. 65/1 w obrębie Stare Bolity, gmina Miłakowo”, gdzie zmienia się nakłady 

finansowe:  kwotę 9.000 zł z roku 2018 przenosi się na rok 2019. 

Łączne nakłady finansowe: 22.500,00 zł z tego: 2017 rok 6.750 zł; 2018 rok 6.750 zł;  2019 

rok 9.000 zł; 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do głosowania imiennego: 

• Lidia Arciszewska – za 

• Michał Boczulak – za; 

• Justyna Gołębiewska-Farys – za; 

• Marta Gromek – za; 

• Henryk Kuszpit – za;  

• Aneta Machnyk – nieobecna; 

• Andrzej Nagraba – za;  

• Jan Obiała – za;  

• Zbigniew Opoka – za 

• Józef Pełka – za; 

• Roman Proć – za;  

• Ewa Stec – za; 

• Mirosław Stryjek – nieobecny; 
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• Hanna Walczyk – za; 

• Henryk Zalewa – za. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 13 – za, 0-przeciw, 0-wstrzymujących radni podjęli 

uchwałę jednogłośnie. 

 

h) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2018 r.; 

Skarbnik przedstawiła wszystkie zmiany w budżecie gminy, zgodnie z uzasadnieniem 

dołączonym do ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do głosowania imiennego: 

• Lidia Arciszewska – za 

• Michał Boczulak – za; 

• Justyna Gołębiewska-Farys – za; 

• Marta Gromek – za; 

• Henryk Kuszpit – za;  

• Aneta Machnyk – nieobecna; 

• Andrzej Nagraba – za;  

• Jan Obiała – za;  

• Zbigniew Opoka – za 

• Józef Pełka – za; 

• Roman Proć – za;  

• Ewa Stec – za; 

• Mirosław Stryjek – nieobecny; 

• Hanna Walczyk – za; 

• Henryk Zalewa – za. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 13 – za, 0-przeciw, 0-wstrzymujących radni podjęli 

uchwałę jednogłośnie. 

 

Ad. 6 Interpelacje radnych; 

Przewodniczący Rady zapytał o interpelacje. 

Pełka J. złożył interpelację w sprawie przedstawienia źródła finansowania oraz nakładu  
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i wydawcy bezpłatnego biuletynu informacyjnego, który został wydany przed wyborami 

samorządowymi.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych interpelacji, przeszedł do kolejnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 7 Zapytania, wolne wnioski; 

Przewodniczący Rady poprosił o pytania i wolne wnioski.  

Proć R. złożył wniosek dotyczący dokonania zmian w budżecie gminy na 2019 r. w części 

dotyczącej zagospodarowania terenu przy zatoczce autobusowej na ul. Daszyńskiego.  

Pełka J. zapytał czy gmina Miłakowo będzie ponownie przystępować do programu w sprawie 

demontażu i utylizacji eternitu z pokryć dachowych w gminie.  

Odnośnie zatrudnienia zastępcy burmistrza dodał, że słychać jest różne głosy na ten temat, ale 

osobiście uważa, że zastępca jest potrzebny. Powyższy temat był omawiany na posiedzeniu 

komisji dlatego pozwolił sobie poruszyć go w dniu dzisiejszym. Zatrudnienie zastępcy, 

Burmistrz Miłakowa uzasadniał tym, że w ramach środków które pobierał poprzedni burmistrz 

Pan Aleksander Gawryluk został zatrudniony zastępca. Uważa, że etat ten nie nadwyręży 

budżetu gminy, a wręcz przeciwnie wyjdzie z korzyścią dla gminy.  

Przy okazji podziękował dla burmistrza i jego zastępcy za skorzystanie z zaproszenia 

zapoznania okolicy okręgu wyborczego radnego.  

Kuszpit H. poprosił o zwrócenie szczególnej uwagi na odśnieżanie i posypywanie dróg 

powiatowych na terenie gminy Miłakowo.  

Atrachimowicz Z. zwrócił się z prośbą o umieszczenie na stronie urzędowej informacji na 

temat ogólnopolskiego programu „Czyste Powietrze”. 

Opoka Z. zapytał czy będą prowadzone dalsze rozmowy w sprawie pozyskania środków na 

budowę kanalizacji w Boguchwałach w ramach współpracy z gminą Gusiev.  

Smoliński M. – odnośnie programu na demontaż i utylizację eternitu odpowiedział, że jeżeli 

będzie dalej możliwość pozyskania dofinansowania do utylizację eternitu to gmina będzie 

chciała ten program kontynuować.  

W sprawie odśnieżania i posypywania dróg powiatowych odpowiedział, że gmina cały czas 

monituje, ale zwrócił się z prośbą, aby wszyscy zgłaszali problem do Zarządu Dróg 

Powiatowych. Drogi gminne, które są w zarządzie gminnym są na bieżąco posypywane. 

Odnośnie budowy kanalizacji w Boguchwałach odpowiedział, że na tym etapie jest złożony 

wniosek do programu transgranicznego Polska-Rosja, gdzie w chwili obecnej czekają na 

rozstrzygnięcie wniosku.  
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Proć R. – w dniu 11 grudnia br. na posiedzeniu komisji Pan Burmistrz wspomniał, że Jego 

zastępca uczestniczył w pewnym spotkaniu u wojewody, co pozwoliło na uniknięcie kar dla 

Gminy Miłakowo. Poprosił, aby Pan Burmistrz wyjaśnił o jakie kary chodzi. 

Zastępca Burmistrza – uczestniczył w spotkaniu w Urzędzie Wojewódzkim poświęconym dla 

nowych samorządowców. Było tam omówionych pięć programów, w których w większości 

uczestniczy Gmina Miłakowo. Do zadań własnych gminy należy posiadanie w swoich 

zasobach tzw. mieszkań chronionych. Powyższe reguluje ustawa, a bliższych informacji może 

udzielić kierownik MOPS-u.  Natomiast gmina w chwili obecnej jest zobligowana do tego, aby 

takie mieszkanie posiadać bądź podpisać porozumienie z innym samorządem gminnym czy 

powiatowym, który takowe mieszkanie w swoim zasobie posiada. Brak porozumienia bądź też 

brak tych mieszkań skutkować będzie wielotysięcznymi karami począwszy od 1 kwietnia  

2019 r.  

W chwili obecnej gmina nie posiada mieszkań chronionych, dlatego też Miejski Ośrodek 

Pomocy Społecznej poszukuje samorządu, z którym uda się podpisać porozumienie. Ponadto 

ustawa reguluje także kto może skorzystać z takiego mieszkania i jak jest sprawowana nad nimi 

opieka.    

Sekretarz dodała, że są to mieszkania, które są specjalnie dostosowane dla osób 

niepełnosprawnych.  

Łapczyk A. - w powyższej sprawie kontaktowała się z różnymi gminami. Na dzień dzisiejszy 

ani Łukta, Zalewo czy Małdyty nie mają takich mieszkań chronionych. Jest jedno takie 

mieszkanie w Tolkmicku, ale należy nawiązać kontakt z tamtejszym samorządem czy istnieje 

możliwość podpisania porozumienia. Ponadto zastanawia się nad tym, czy gmina Miłakowo w 

związku z podpisaniem porozumienie nie będzie ponosiła kosztów utrzymania takiego 

mieszkania.  

Burmistrz dodał, że po 30 marca 2019 r. będą wdrażane kontrole z Urzędu Wojewódzkiego, 

które będą kontrolować stan przygotowań tych mieszkań chronionych. Nie podjęcie 

jakichkolwiek działań w powyższej sprawie będzie skutkować wielotysięcznymi karami. 

Należy zastanowić się nad rozwiązaniem tego problemu, ponieważ jest jeszcze możliwość 

stworzenia takiego mieszkania chronionego na kilka sąsiadujących gmin, gdzie każda gmina 

ponosiła by koszty jego utrzymania.  

Proć R. zapytał o ilość takich mieszkań chronionych. 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że tego nie określa ustawa. Mieszkanie to będzie 

przydzielane na wniosek. Musi ono być odpowiednio wyposażone, ponieważ takie mieszkanie 

może otrzymać osoba niepełnosprawna.   
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Przewodniczący Rady – należy to zrozumieć, że nie są to życzenia, ale taka potrzeba.   

Walczyk H. - korzystając z okazji, że obecna jest na Sali Narad sołtys Sołectwa Roje zwróciła 

się z prośbą, aby wszelkie sprawy związane z sołectwem Roje przekazywała do Niej, ponieważ 

jako radna Rady Miejskiej reprezentuje także tą część gminy.   

Nagraba A. wrócił do tematu z posiedzenia komisji odnośnie zmiany ustawy o przekształceniu 

użytkowania wieczystego we własność. 

Smoliński M. – powyższa sprawa dotyczy ustawy z dnia 20 lipca 2018 r. o przekształcaniu 

użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe. Powyższa zmiana 

polega na tym, że z dniem 1 stycznia 2019 r. wszyscy użytkownicy wieczyści, którzy posiadają 

prawo wieczystego użytkowania na gruntach zabudowanych na cele mieszkaniowe stają się 

właścicielami z urzędu. Polega to na tym, że gmina w przeciągu 12 miesięcy musi 

obligatoryjnie wydać zaświadczenie na mocy ustawy do ksiąg wieczystych, gdzie zmieni się 

stan z użytkownika wieczystego na właściciela dla danych współużytkowników wieczystych. 

Oczywiście zmiana w księgach wieczystych jest zwolniona od opłat. Użytkownik wieczysty za 

to prawo przez okres 20 lat musi wnosić opłaty takie jak dotychczas, oczywiście można je 

waloryzować. Zmiany w ustawie dotyczą mieszkań jednorodzinnych lub wielorodzinnych, 

 w których co najmniej połowa lokali to lokale mieszkaniowe, jak również grunty zabudowane 

garażami lub budynkami gospodarczymi.  

Wydane zaświadczenie stanowi podstawę do wpisu o przekształceniu do księgi wieczystej. 

Gmina również zawiadamiania właściwy wydział ksiąg wieczystych o fakcie przekształcenia  

i jest to zwolnione od opłaty skarbowej.  

W zaświadczeniu ustala się m.in. wysokość opłaty przekształcenia, która równa się wysokości 

opłaty wnoszonej dotychczas za użytkowanie wieczyste i wnosi się ją przez okres 20 lat. 

Oczywiście opłatę można uiścić jednorazowo lub na kilka rat.    

Roszczenie gminy zabezpieczone jest na ten okres w hipotece księgi wieczystej.  

Po wniesieniu wszystkich opłat lub opłaty jednorazowej, właściwy organ wydaje 

zaświadczenie stanowiące podstawę wykreślenia z hipoteki, gdzie właściciel z tego tytułu 

ponosi opłatę w wysokości 250 zł w przypadku wniesienia opłaty jednorazowej, a 70 zł  

w pozostałych przypadkach. Rada gminy może udzielić bonifikaty od opłat za dany rok lub od 

opłaty uiszczanej jednorazowo. 

Podkreślił, że ustawa ta dotyczy wszystkich nieruchomości, których użytkownicy wieczyści są 

na mieniu gminnym, a nie na Skarbu Państwa.  

W gminie Miłakowo jest około 60 użytkowników wieczystych, z czego gro stanowi blok 8 c, 

ponieważ jest tam 20 współużytkowników wieczystych w jednym bloku. Nieruchomości jest 
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około 35. Opłata roczna będzie wynosić od 3 do 6 zł w zależności od metrażu za to 

przekształcenie. Wpływy do urzędu z tytułu użytkowania stanowią około 14.000 zł w ciągu 

roku.  

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych Rady Powiatu, aby odnieśli się do wypowiedzi 

radnego Henryka Kuszpita w sprawie złych warunków na drogach powiatowych na terenie 

gminy Miłakowo w szczególności kiedy spadnie śnieg. 

Zabłocki Z. - w dniu 17 listopada br. została powołana powiatowa komisja bezpieczeństwa  

i porządku, w której osobiście jest członkiem razem ze Starostą Ostródzkim, jak również z 

Powiatowym Komendantem Policji oraz Powiatowym Komendantem Straży Pożarnej, 

prokuratorem powiatowym, Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych. Na tym posiedzeniu była 

omawiana sprawa dróg powiatowych, ale niestety temat ich posypywania w okresie zimy nie 

był poruszany.    

Ponadto na posiedzeniu Powiatowy Komendant Policji poruszył temat osób bezdomnych  

w okresie zimy na terenie gminy Miłakowo, ponieważ stwarzają niebezpieczeństwo paląc 

ogniska i znicze wewnątrz chlewików na osiedlu.  

Nagraba A. zapytał czy został złożony do budżetu powiatu na 2019 r. wniosek o budowę 

jakiejkolwiek drogi powiatowej na terenie gminy Miłakowo. 

Zabłocki Z. poinformował, że Pani Alicja Tomasz została wybrana na przewodniczącą komisji 

budżetu w powiecie, więc wspólnie będą starać się pozyskać jakieś środki z powiatu dla 

Miłakowa. Ponadto w powiecie budżet na 2019 r. nie został jeszcze uchwalony.  

Dodał, że została wykonana dokumentacja na drogę w kierunku Pasłęka do granicy powiatu. 

Będzie to duża inwestycja, a środki będą pochodziły ze środków rządowych. Wspólnie  

z Burmistrzem Miłakowa był u Wojewody, gdzie rozmawiali na temat dróg i wojewoda 

powiedział, że wspomoże gminę.  

Nagraba A. – szybko zmienia się strategia, ponieważ dwa - trzy lata temu strategiczną drogą 

powiatową była droga Miłakowo-Książnik-Boguchwały-Ponary. Uważa, że droga na Godkowo 

nie jest w takim złym stanie, jak droga w kierunku Boguchwał. W miejscowości Książnik droga 

zapada się.  

Zabłocki Z. - jest szansa pozyskać środki na kontynuację drogi ul. Daszyńskiego dlatego warto 

z tego skorzystać.  

Atrachimowicz Z. poinformował, że przeglądając projekt budżetu powiatu na 2019 r. 

zaplanowanych jest 50% mniej środków na budowę dróg powiatowych. 

Szymaniak S. poinformowała, że droga powiatowa z Pityn na Raciszewo jest w bardzo złym 

stanie. Wielokrotnie były zgłaszane do powiatu prośby o jej naprawę. Niestety do dnia 
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dzisiejszego nic się nie zmieniło. Ponadto została wykonana dokumentacja na jej remont oraz 

Pan Zbigniew Zabłocki był wspólnie ze Starostą na jej oględzinach.   

Przewodniczący Rady oraz Burmistrz Miłakowa z okazji zbliżających się Świąt Bożego 

Narodzenia złożył najserdeczniejsze życzenia świąteczne wszystkim obecnym na Sali Narad, 

jak również mieszkańcom gminy Miłakowo. 

 

Ad. 8 Zamknięcie obrad. 

Wobec braku kolejnych postulatów, Przewodniczący Rady zamknął obrady III  sesji zwyczajnej 

Rady Miejskiej w Miłakowie o godz. 12.10.  

 

 

Protokołował:      Przewodniczył: 

             Inspektor ds. Obsługi Rady     Przewodniczący Rady Miejskiej 

        (-) Agnieszka Korkuć                  (-) Michał Boczulak 

 

 

 


